
ZAPISNIK 21. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 
21. sjednica Izvršnog odbora održana je 07.06.2016. u prostorijama odreda izviđača „Jarun“ u 

Zagrebu, Rudolfa Bićanića 5, s početkom u 17.30 sati  

 
Na sjednici su prisutni sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić, Boris Vujnović, Helen-Marie Kerovec, Siniša Ivanković i Nenad Andrašek.  
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su: 
Tamara Karlović, administrator Saveza, Jelena Drndić, načelnica za međunarodnu suradnju 
 
Bojko Kukić kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljedeći dnevni red: 

 

1.  Izbor kandidata  za zaposlenje 

2. Raspisani natječaji 

3.  Odabir prostora SIH-a i organizacija selidbe 

4.  Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen sa 5 glasova za. 

 

AD1. Izbor kandidata  za zaposlenje 

 

Izlaže Kukić. Na oglas za posao za voditelja projekata u SIH-u prijavio se 41 kandidat. Pregled 

pristiglih zamolbi izvršili su članovi Izvršnog odbora i dopredsjednica Mirela Varović. 16 prijavljenih je 

dobilo od 1 do 6 glasova kao pogodan kandidat za mjesto voditelja projekata. Odlučeno je da će 

samo kandidati koji su dobili tri ili više glasova biti pozvani na razgovor. Radi se o sljedećih 7 

kandidata: Ivan Divjak, Sandra Dobrić, Katarina Dujmović, Ana Glasnović, Ivana Kovačević, Igor Perišin 

i Nikola Tadić. Nakon dodatne rasprave odlučeno je da  se na razgovor pozove i Stipe Guberina. Od 

kandidata će se tražiti da za razgovor pripreme kratku Power Point prezentaciju o jednom od 

projekata na kojima su do sada radili te njihovoj ulozi u projektu kako bi se dodatno provjerile njihove 

dosadašnje kvalifikacije. Zadužuje se Vujnovića i Drndić da sastave pitanja za razgovor s kandidatima. 

Razgovor će se odvijati u prostorijama UHDDR-a, Slavenskog 9, 14.06.2016. od 15.00 sati nadalje 

prema rasporedu koji će napraviti Tamara Karlović. Na razgovoru za posao će biti prisutna i 

psihologica Ana Kolumbić Borić radi bolje procjene odabranih kandidata. Zaključak je prihvaćen 

jednoglasno s 5 glasova za. 

 

AD2. Raspisani natječaji 

 

Izlaže Ivanković. MSPM trenutno ima raspisano dva natječaja: Poziv za prijavu projekata 

usmjerenih mladima za financijsku potporu iz raspoloživih sredstava dijela prihoda od igara na sreću i 

Državnog proračuna za 2016. godinu i Poziv za prijavu projekata udruga u području prevencije nasilja 

nad i među djecom i mladima u 2016. godini. Prema našem području djelovanja možemo se uklopiti 

u natječaj prevencije nasilja. Rok za predaju projekata je 27.06. Nakon kraće rasprave zadužuje se 

http://www.mspm.hr/djelokrug_aktivnosti/udruge_humanitarna_pomoc_i_volonterstvo/udruge/natjecaji_za_udruge/poziva_za_prijavu_projekata_udruga_u_podrucju_prevencije_nasilja_nad_i_medu_djecom_i_mladima_u_2016_godini
http://www.mspm.hr/djelokrug_aktivnosti/udruge_humanitarna_pomoc_i_volonterstvo/udruge/natjecaji_za_udruge/poziva_za_prijavu_projekata_udruga_u_podrucju_prevencije_nasilja_nad_i_medu_djecom_i_mladima_u_2016_godini


Vujnovića i Kerovec da razrade prijedlog projekta za prevenciju nasilja. Projekt će pokrivati područje 

nasilja na Internetu, naziv projekta će biti „Modul edukacije o elektronskom nasilju nad i među 

djecom i mladima“. Zaključak je jednoglasno prihvaćen s 5 glasova za. 

  

 

AD 3. Odabir prostora SIH-a i organizacija selidbe 

 

Izlaže Kukić. Kao što i sami znate na Natječaju Grada Zagreba za dodjelu prostora, na sva tri 

prostora za koja smo se javili prvi smo na rang listi prvenstva.  Trenutno još traje rok za žalbe pa se 

još za sada nećemo očitovati prema Gradu koji od prostora ćemo uzeti u najam. Nakon kraće 

rasprave odlučeno je da Maksimirska definitivno otpada kao mogućnost za selidbu Saveza. Najbolja 

opcija je Koturaška no dok ne prođu rokovi za žalbe definitivna odluka neće biti donesena. Sukladno 

preporuci koju smo dobili od Grada zadužuju se Ivanković i Karlović da saznaju cijene procjene 

prostora. U svakom slučaju treba će odvojiti određeni iznos novaca kako bi se prostor doveo u 

funkciju za rad Saveza. Istražit će se i mogućnosti dodatnog načina financiranja uređenja. Zaključak je 

prihvaćen jednoglasno s 5 glasova za. 

 

AD 4. Razno 

 

Izvještava Vujnović. Za Savjet za razvoj civilnog društva smo poslali kandidature za članove no 

kandidacijski proces još nije završio. Produžen je za dva tjedna jer za predstavnike iz redova sporta 

nije pristigla ni jedna kandidatura. Informacija je primljena na znanje.  

Izvještava Kukić. Lidija Pozaić naša predstavnica u Svjetskoj upravi je predložila da joj Savez 

pokrije putne troškove za Konferenciju u Oslu. Ona bi na Konferenciji pomogla u lobiranju za 

dobivanje Europske konferencije 2019 za koju smo poslali kandidaturu. Nakon kraće rasprave IO je 

zaključio da Pozaić može pomoći oko lobiranja za dobivanje Europske konferencije te se odobrava da 

joj se pokriju troškovi avionske karte. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 5 glasova za.  

Drnić predlaže da se traži sastanak u Agenciji za mobilnost. Problematični su kriteriji koje 

Agencija ima za ocjenjivanje projekata. Smatra da bi se na sastanku predstavnici Agencije mogli malo 

bolje upoznati sa Savezom te imati bolji uvid u to što radimo.  

Drndić informira da će na fondaciju Friends of Scouting poslati projekt za izradu promo 

materijala Saveza na engleskom jeziku koji bi se koristili na međunarodnim aktivnostima na koje 

odlaze naši predstavnici. Također radila bi se i  tzv. Izviđačka putovnica. Projekt će najvjerojatnije biti 

predan u rujnu. Informacija je primljena na znanje. 

 

 

 

Sastanak je završio u 20.30 sati. 

 

Zapisnik vodila: 

Tamara Karlović 

 

 

Predsjednik IO 

Bojko Kukić 


